
Protokół nr XLIII/22 

Rady Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 28 stycznia 2022 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:00, a zakończono o godz. 13:17 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 18 członków. 

Obecni: 

1. Katarzyna Chwiałkowska  

2. Andrzej Dutkiewicz  

3. Tomasz Filipowski  

4. Hanna Iwaniuk  

5. Marcin Łabędzki  

6. Paweł Mataśka  

7. Dawid Mazurkiewicz 

8. Ewa Mielczarek-Sójka  

9. Krzysztof Nowak  

10. Joanna Pawłowska  

11. Zbigniew Piotrowski 

12. Tomasz Półgrabia  

13. Wojciech Rychlik  

14. Romuald Solarek  

15. Stanisław Szuster  

16. Piotr Warchlewski  

17. Grzegorz Włodarczyk  

18. Jadwiga Ziółkowska  

19. Tomasz Ziółkowski  

Punkt 1 

Otwarcie XLIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 



 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący Rady Piotr Warchlewski. Stwierdził 

kworum. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie XLIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLI/21 z dnia 23.12.21 r. 

4. Przyjęcie protokołu Nr XLII/22 z dnia 14.01.22 r. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z powierzenia Miejskiej Bibliotece 

Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli funkcji biblioteki 

powiatowej w 2021 roku.  

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2021 w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez powiat zduńskowolski.  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/1/22 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2022. 

9. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji.  

10. Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

11. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie XLIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Przewodniczący rady Piotr Warchlewski poinformował, że na jego ręce wpłynął 

wniosek Zarządu  o rozszerzenie porządku obrad o punkt „Podjęcie uchwały 

zmieniającej Uchwałę Nr XLI/69/21 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 



Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że Zarząd Powiatu wnosi                                      

o wprowadzenie do porządku obrad sesji projekt uchwały zmienający Wieloletnią 

Prognozę Finansową Powiatu Zduńskowolskiego.  

Radna Joanna Pawłowska podjęła temat covid. Poprosiła o informację w sprawach 

różnych na temat stanu epidemicznego na dzień dzisiejszy w powiecie 

zduńskowolskim. Poinformowała, że mieszkańcy skarżą się że w punkcie pobrań przy 

straży są duże kolejki. Karetka wymazowa jeździ raz na 5 dni. Czy w powiecie postał 

jakiś punkt pobrań w jakiejkolwiek aptece.  Zgodnie z zapowiedzią takie punkty miały 

ruszyć 27 stycznia. Czy jest możliwość interwencji u pana wojewody by wydłużyć czas 

pracy punktów pobrań lub zwiększyć ilość dni pobrań karetki wymazowej.  Czy można 

punkt pobrań zorganizować przy szpitalu.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że informacje o które prosi pani radna 

są zawarte w informacji starosty.  

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie wniosku. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad „Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 

XLI/69/21 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zduńskowolskiego”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Joanna Pawłowska , Zbigniew Piotrowski, 

Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster , Piotr 

Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 



Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski poprosił o przegłosowanie porządku obrad 

wraz z zaproponowaną zmianą.  

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku dziennego obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dawid Mazurkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu przyjęła prządek posiedzenia. 

1. Otwarcie XLIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XLI/21 z dnia 23.12.21 r. 

4. Przyjęcie protokołu Nr XLII/22 z dnia 14.01.22 r. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z powierzenia Miejskiej Bibliotece 



Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli funkcji biblioteki 

powiatowej w 2021 roku.  

7. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2021 w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez powiat zduńskowolski.  

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLI/69/21 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego”.  

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/1/22 w sprawie uchwalenia 

budżetu na rok 2022. 

10. Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji.  

11. Interpelacje i zapytania Radnych.                                     

12. Wnioski i oświadczenia Radnych. 

13. Sprawy różne. 

14. Zakończenie XLIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

Rada Powiatu przyjęła porządek posiedzenia.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu Nr XLI/21 z dnia 23.12.21 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XLI/21 z dnia 23.12.21 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 



Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Pawłowska  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół Nr XLI/21 z dnia 23.12.21 r. 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu Nr XLII/22 z dnia 14.01.22 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr XLII/22 z dnia 14.01.22 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Zbigniew 

Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław 

Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 

Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Mataśka  

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Pawłowska  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu przyjęła protokół Nr XLII/22 z dnia 14.01.22 r. 



 

Punkt 5 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Piotr Warchlewski zaproponował następujących radnych: 

1. Tomasz Ziółkowski  

2. Krzysztof Nowak  

3. Paweł Mataśka 

W/w radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Katarzyna Chwiałkowska , Andrzej Dutkiewicz , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki 

, Dawid Mazurkiewicz, Ewa Mielczarek-Sójka , Krzysztof Nowak , Joanna Pawłowska 

, Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , 

Stanisław Szuster , Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , 

Tomasz Ziółkowski  

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Mataśka  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu ustaliła skład Komisji: 

1. Tomasz Ziółkowski – przewodniczący  



2. Krzysztof Nowak - członek 

3. Paweł Mataśka - członek 

 

Punkt 6 

Sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z powierzenia Miejskiej Bibliotece 

Publicznej im. Jerzego Szaniawskiego w Zduńskiej Woli funkcji biblioteki powiatowej 

w 2021 roku. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że miejska biblioteka pełni również rolę 

biblioteki powiatowej. W roku 2021 samorząd powiatowy przekazał na realizację 

zadań powiatowych kwotę w wysokości 135.980,00 zł. Zadania były prowadzone 

prawidłowo. Potwierdziła to kontrola przeprowadzona przez pracowników Starostwa 

Powiatowego. Współpraca przez lata jest bardzo dobra. Wicestarosta złożył 

podziękowani pani dyrektor oraz pracownikom biblioteki za realizacje tych zadań.  

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 7 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego za rok 2021 w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez powiat zduńskowolski. 

 

Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie.  

 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLI/69/21 w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały. Zmiany dotyczą: 



1/ zadania „Miejski Obszar Funkcjonalny Zduńska Wola- Karsznice – budowa 

łącznika z drogą ekspresową S8 na terenie powiatu zduńskowolskiego i powiatu 

łaskiego”- (wydatki związane z odszkodowaniem na rzecz firmy Włodan).  

2/wprowadzenia zadania: budowa pomnika Konstytucji 3 Maja. Zadanie zostało 

podjęte w 2017 r.  

3/ zadania - opracowanie dokumentacji projektowej  na przebudowę skrzyżowania 

ulic: Złota - Prosta – Szymanowskiego. Gdzie jest plan budowy ronda. Dokumentacja 

była rozpoczęta w 2021 r.  Projektant nie wyrobił się w czasie. Płatność zostanie 

dokonana w roku 2022. Powiat dokłada się w kwocie 20.000,00 zł.  

Radny Krzysztof Nowak zapytał o odszkodowanie dla firmy WŁODAN. Zapytał jaka 

jest struktura finansowania. Jaki to procent. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik  poinformował, że struktura budowy łącznika 

zakładała dofinasowanie z środków Unii Europejskiej w wysokości 75 % kosztów 

kwalifikowanych. 15% stanowił wkład własny partnerów. W tym projekcie vat był 

kosztem kwalifikowanym. Koszty kwalifikowane na wykupy nie mogą przekroczyć 10 

% wartości robót budowlanych. W tej części wyższa była wartość operatów z tytułu 

wykupów. Dochodzi również kwestia dodatkowych roszczeń. Dotyczą oczekiwań 

zapłaty na rzecz wykonawcy z przyczyn niezależnych od zamawiających. Na skutek 

narzucenia wymagań przez GDKiA oraz wymagań narzuconych w decyzji 

środowiskowej na skutek nowych regulacji tj. powołania Gospodarstwa Wodnego 

Wody Polskie oraz wydłużenia realizacji i rządzenie od wykonawcy dodatkowej 

zapłaty z tego tytułu. ta kwota jest obecnie kwota niekwalifikowaną i zostanie w 

całości zapłacona przez samorządy. Samorząd powiatu zduńskowolskiego zgodnie z 

umową pokryje koszty w wysokości 650.000,00 zł. Droga staje się majątkiem 

poszczególnych samorządów w całości.  

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał ile z tej pierwotnej kwoty dwie kadencje wstecz 

żądał Marszałek i ile powiat musi oddać. Kim jest firma WŁODAN.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że firma WŁODAN został wybrana w 

formie zamówienia publicznego na opracowanie i prowadzenie robót budowlanych w 

zakresie budowy łącznika. W tym przedmiocie został podpisana umowa. Umowa 



zakładała, że firma opracuje dokumentację, uzyska wszelkie niezbędne dokumenty 

oraz wykona zamówienie publiczne polegające na budowie drogi kategorii KR4 czyli 

dla ruchu ciężkiego na odcinku od miejscowości Krobanów-Michałów na drodze 

wojewódzkiej 482 do drogi ekspresowej S8 na węźle Zduńska Wola -Wschód. 

Szczegóły zamówienia zostały określone w programie funkcjonalno-użytkowym, który 

został opracowany  i stanowił załącznik do zamówienia publicznego. Firma WŁODAN 

złożyła najkorzystniejszą ofertę.  Program funkcjonalno-użytkowy zakładał, że 

szacunek będzie wynosił około 32 mln zł. Obejmował on zarówno roboty budowlane 

jak i wykupy terenów i sprawy związane z przygotowaniem inwestycji, jej 

rozliczeniem, uzyskaniem niezbędnych pozwoleń. Oferta firmy WŁODAN na 

ówczesny czas była oferta niską wobec innych ofert.  firma zadanie wykonała 

prawidłowo. W trakcie realizacji tego przedsięwzięcia ta wartość uległa zmianie, w 

związku z tym że GDKIA zażyczyła sobie by rondo zmieniło swój kształt, nastąpiła 

przebudowa tarczy (1.200.000,00 zł) po wyborze zamówienia publicznego. Firma 

WŁODAN poniosła dodatkowe koszty na realizację tego zadania. Odbyła się 

mediacja. W wyniku mediacji ustalono że samorządy pokryją kwotę w wysokości 

1.300.000,00 zł bez odsetek. Zadanie było realizowane od roku 2017 więc nie bardzo 

rozumie „tych dwóch kadencji wstecz”. 

Radny Zbigniew Piotrowski odpowiedział, że początkowo myślał, że dotyczy to 

innego zadania. Stwierdził, że coś udało się wynegocjować. Jest to duży uszczerbek 

ale  za wykonaną pracę trzeba zapłacić. Radny poprosił również o naprawę lampy na 

łączniku. 

Radny Tomasz Filipowski zapytał jaka kwota została zabezpieczona na to zadanie ? 

Wicestarosta Wojciech Rychlik odpowiedział, że została zabezpieczona kwota w 

wysokości 680.000 zł. Ta kwota przeszła na rok 2021 jako kwota wolnych środków. 

Ta suma zostaje przenoszona do budżetu roku 2022 by dokonać zapłaty.    

Tomasz Ziółkowski – przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przestawił projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLI/69/21 w sprawie uchwalenia 



Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-

Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster 

, Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 

Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr XLIII/2/22 zmieniającą Uchwałę Nr XLI/69/21 w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zduńskowolskiego.  

 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/1/22 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2022. 

 

Wicestarosta Wojciech Rychlik omówił projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

Tomasz Ziółkowski – przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków przestawił projekt 

uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XLII/1/22 w sprawie uchwalenia budżetu 

na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Katarzyna Chwiałkowska , Tomasz Filipowski , Marcin Łabędzki , Ewa Mielczarek-

Sójka , Joanna Pawłowska , Wojciech Rychlik , Romuald Solarek , Stanisław Szuster 

, Piotr Warchlewski , Grzegorz Włodarczyk , Jadwiga Ziółkowska , Tomasz 

Ziółkowski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Andrzej Dutkiewicz , Paweł Mataśka , Dawid Mazurkiewicz, Krzysztof Nowak , 

Zbigniew Piotrowski, Tomasz Półgrabia  

NIEOBECNI (1) 

Hanna Iwaniuk  

 

Rada Powiatu podjęła Uchwałę nr XLIII/3/22 zmieniającą Uchwałę Nr XLII/1/22 w 

sprawie uchwalenia budżetu na rok 2022.  

 

Punkt 10 

Informacja Starosty Zduńskowolskiego o działaniach podejmowanych od ostatniej 

sesji. 

 

Na XLI sesji Rada Powiatu podjęła 13 uchwał a na nadzwyczajnej XLII sesji 1. 

Uchwały wykonywane są zgodnie z ich postanowieniami.  

Od ostatniej sesji zwyczajnej odbyło się 6 posiedzeń Zarządu Powiatu. 

Przedmiotem obrad Zarządu były sprawy z zakresu bieżącego kierowania Powiatem, 

jak i wypracowanie spraw będących przedmiotem obrad Wysokiej Rady.   

Drogi  

1. PZD Zduńska Wola realizuje zamówienie pn.:   

„Wykonywanie usług transportowo–sprzętowych w zakresie zimowego utrzymania 

dróg i ulic powiatowych na terenie miasta Zduńska Wola”   

a) Na terenie Miasta Zduńska Wola prace realizuje  –  



ZAKŁAD USŁUG KOMUNALNYCH ”B.J. PABICH” S.C. BARBARA PABICH z 

siedzibą w Zduńskiej Woli 98-220, ul. Spacerowa nr 72, Umowa została 

podpisana w dniu 16.11.2021 r. wartość tej umowy to 357.000 zł.  

b) Na terenie Gminy i Miasta Szadek prace realizuje Spółdzielnią Kółek 

Rolniczych w Szadku (98-240 Szadek, Starostwo Szadek 13b)  Umowa 

została podpisana w dniu 05.11.2021 r. wartość tej umowy to 168.000 zł. 

 

c) W Gminie Zduńska Wola i Gminie Zapolice oraz na chodnikach i ciągach 

pieszo – rowerowych „akcja zima” realizowana jest przez pracowników PZD 

Zduńska Wola własnym sprzętem w systemie równoważnego czasu pracy, co 

oznacza wykonywanie robót w systemie zmianowym w każdy dzień 

kalendarzowy, również w soboty, niedziele  i dni świąteczne.    

 

2. W ramach zadania „Zakup maszyn na potrzeby Powiatowego Zarządu Dróg w 

Zduńskiej Woli”. w części drugiej - „Zakup posypywarki drogowej o ładowności pow. 

5 ton.” w dniu 13.12.2021 r. odebrano zamówioną wcześniej piaskarkę MIR-5 której 

dostawcą  Pan Radosław Godek prowadzący działalność gospodarczą pod nazwą: 

RAD-MIR Radosław Godek z siedzibą Węglewo 8, 62-010 Pobiedziska. Wartość 

zamówienia to 55.350,00 zł. Piaskarka dosłownie na drugi dzień była już 

wykorzystywana przez PZD Zduńska Wola w „akcji zima”.   

 

zamówienia publiczne 

1. Trwa realizacji przebudowy i budowy przejść dla pieszych na drogach 

powiatowych oraz skrzyżowaniach dróg powiatowych z drogami gminnymi wraz z 

ich oświetleniem w następujących miejscach:  

a) na drodze powiatowej nr 4913E, ul. Złota w Zduńskiej Woli; 

b) w obrębie skrzyżowania  drogi powiatowej nr 49020E, ul. Kilińskiego z drogą 

gminną nr 119230E, ul. Zieloną w Zduńskiej Woli, 

c) w obrębie skrzyżowania drogi powiatowej nr 49020E, ul. Kilińskiego z drogą 

gminną nr 119352E, ul. Żeromskiego i ul. Srebrną w Zduńskiej Woli, 

d) w obrębie skrzyżowania  drogi powiatowej nr 4930E, ul. Szkolna z drogą gminną 

nr 119230E, ul. Zieloną w Zduńskiej Woli, 

e) na drodze powiatowej nr 4903E w Wojsławicach. 



Wykonawcą robót jest firma PPHU DROCHOD ze Zduńskiej Woli. Termin 

zakończenia prac zaplanowano na lipiec 2022 r. Inwestycje są współfinansowane 

środkami Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w zakresie poprawy bezpieczeństwa 

ruchu pieszych na obszarze oddziaływania przejść dla pieszych w kwocie 629.660 zł. 

Ich całkowita wartość to ponad 1 mln zł.  

2. Został przygotowany wniosek o przyznanie środków budżetu Województwa 

Łódzkiego, pochodzących z tytułu wyłączania z produkcji gruntów rolnych na 

zadanie pn. Przebudowa drogi powiatowej nr 4909E na odcinku Choszczewo – 

Krokocice- Lichawa – etap III o długości 1610m.  

3. Trwają prace nad opracowaniem wniosków o dofinasowanie w ramach Drugiej i 

Trzeciej Edycji Naboru wniosków z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 

Inwestycji Strategicznych. Nabór trwa do 15 lutego 2022r.  

 

spraw społeczne,  

1) Dnia 18 stycznia 2022 roku została podpisana umowa pomiędzy Powiatem 

Zduńskowolskim a Stowarzyszeniem „Tkalnia” w Zduńskiej Woli. W ramach 

podpisanej umowy w 2022 roku Powiat przekaże Warsztatowi Terapii Zajęciowej 

przy Stowarzyszeniu „Tkalnia” środki finansowe w wysokości 68.688,00 zł na zadanie 

pn. „Dofinansowanie  kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Stowarzyszeniu „Tkalnia” w Zduńskiej Woli.” 

2) Powiat Zduńskowolski złożył wniosek do Regionalnego Centrum Polityki 

Społecznej w Łodzi o dofinansowanie robót budowlanych dotyczących obiektów 

służących rehabilitacji w związku z potrzebami osób niepełnosprawnych (…) ze 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych będących w 

dyspozycji Województwa Łódzkiego. Złożony wniosek dotyczy zadania pod nazwą 

„Modernizacja dźwigu osobowego w Domu Pomocy Społecznej w Zduńskiej Woli”. 

Przewidywany koszt ogólny przedsięwzięcia to 274 384,00 zł, z czego 

zabezpieczono wkład własny 50% w budżecie Powiatu Zduńskowolskiego na 2022 

rok w wysokości 137 192,00 zł, wnioskowana kwota dofinansowania ze środków 

PFRON to 137 192,00 zł.  

 

Dom Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego, Domy Pomocy Społecznej i 

Środowiskowe Domy Samopomocy z terenu Powiatu Zduńskowolskiego: w okresie 

międzysesyjnym realizowały działania statutowe jednostki. 



 

Zduńskowolski Szpital Powiatowy: 

1) Działania związane z zabezpieczeniem szpitala i pracowników w związku z 

funkcjonowaniem szpitala „covidowego” 

2) Kontynuacja prac remontowych  dostosowujących pomieszczenia byłego 

laboratorium na potrzeby Oddziału Ginekologiczno-Położniczego. 

3) Prowadzenie szczepień dla dzieci i dorosłych przeciwko Covid-19 

4) Działania statutowe. 

 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli: 

1) W miesiącu grudniu 2021 roku dziewiętnaścioro dzieci wychowujących się w 

rodzinach zastępczych, które nie były uczestnikami projektu pt. „Rodzinka jest dobra 

na wszystko” otrzymały paczki świąteczne ze słodyczami, artykułami spożywczymi 

oraz wyrobami firmowymi. Środki na zakup paczek pochodziły z darowizn 

pieniężnych i rzeczowych otrzymanych od lokalnych przedsiębiorców i firm. 

2) W dniu 03.01.2022 r została podpisana umowa o dofinansowanie projektu pt. 

„Rodzinka jest dobra na wszystko” współfinansowanego ze środków Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Łódzkiego na lata 2012-2020. 

Zasadniczym celem projektu jest rozwój usług społecznych skierowanych do dzieci 

przebywających w rodzinnej pieczy zastępczej, zagrożonych ubóstwem lub 

wykluczeniem społecznym, do otoczenia tych dzieci czyli rodziców zastępczych, 

małżonków rodziców zastępczych, osób prowadzących rodzinny dom dziecka, 

rodziców biologicznych dzieci umieszczonych w rodzinnej pieczy zastępczej. 

Uczestnictwo w projekcie jest całkowicie bezpłatne. Wsparciem w ramach projektu 

objętych zostanie 39 rodzin zastępczych i 2 osoby prowadzące rodzinny dom 

dziecka. 

Łączna wartość projektu wynosić będzie 1.691.847,39zł, z tego przyznane 

dofinansowanie ze środków europejskich 1.438.099,39zł oraz wkład własny kwocie 

253.748,00 zł. 

Program „Rodzinka jest dobra na wszystko” jest współfinansowany przez Unię 

Europejską ze środków „Europejskiego Funduszu Społecznego” w ramach 

„Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego na lata 2014-2020” 

i będzie przez PCPR realizowany w okresie od dnia 01 stycznia 2022 r. do dnia 15 



czerwca 2023 r. 

3) Realizowanie działań statutowych. 

 

Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli: 

1) W dniu 22.12.2021r. został złożony wniosek o przyznanie Rezerwy Ministra o 

przyznanie środków Funduszu Pracy na finansowanie realizacji zadania określonego 

w art. 15zze4 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych 

chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021 r. poz. 

2095, z późn. zm.).  

Ogólna wartość programu wyniosła 500 000,00 zł. 

 

2) W dniu 03.01.2022 r. został podpisany Aneks nr 5 do umowy nr POWR. 01.01.01.-

10-0018/19-00  z dnia 17 stycznia 2020r.  w sprawie realizacji Programu 

Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój „Aktywizacja osób młodych pozostający bez 

pracy w powiecie zduńskowolskim (V)”.  

Ogólna wartość programu wyniosła 5 141 943,91 zł. 

 

3) W dniu 10.01.2022r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował o 

możliwości składania wniosków o zorganizowanie stażu, prac interwencyjnych oraz 

bonów na zasiedlenie, w ramach projektu „Aktywizacja osób młodych pozostających 

bez pracy w powiecie zduńskowolskim (V) "Program Operacyjny Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014 – 2020 

Wnioski będą przyjmowane  do wyczerpania limitu środków przeznaczonych na ten 

cel. 

 

Projekt jest skierowany do: 

osób młodych w wieku 18-29 lat bez pracy, w tym osób z niepełnosprawnościami, 

zarejestrowanych w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli, w tym w 

szczególności tych, które nie uczestniczą w kształceniu lub szkoleniu - tzw. osób z 

kategorii NEET 

Definicja NEET: 

Zgodnie z definicją osoby z kategorii NEET przyjętą w PO WER za osobę z kategorii 

NEET uznaje się osobę młodą  w wieku 15-29 lat, która spełnia łącznie 3 warunki: nie 



pracuje, nie kształci się (nie uczestniczy w kształceniu w trybie stacjonarnym albo 

zaniedbuje obowiązek szkolny lub nauki) ani nie szkoli się (nie uczestniczy w 

pozaszkolnych zajęciach mających na celu uzyskanie, uzupełnienie lub doskonalenie 

umiejętności i kwalifikacji zawodowych lub ogólnych potrzebnych do wykonywania 

pracy), 

 

W procesie rekrutacji priorytetowo traktowane będą: 

- osoby niepełnosprawne, 

- osoby do 25 roku życia bezrobotne nieprzerwalnie przez okres ponad 6  miesięcy, 

- osoby w wieku 25 lat i więcej bezrobotne nieprzerwalnie przez okres ponad 12 

miesięcy, 

- osoby o niskich kwalifikacjach (tj. osoby bez wykształcenia lub osoby posiadające 

wykształcenie podstawowe, gimnazjalne, średnie ogólnokształcące lub średnie 

zawodowe), 

 

Osobom do 29 roku życia kwalifikującym się do udziału w projekcie wsparcie musi 

być udzielone w okresie do 4 miesięcy od dnia przystąpienia do projektu.  

 

4) W dniu 10.01.2022r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował o 

możliwości    składania wniosków o zorganizowanie stażu  oraz prac interwencyjnych 

w ramach projektu 

„Aktywizacja osób po 29 roku życia pozostających bez pracy w powiecie 

zduńskowolskim (VI)" 

Regionalny Program Operacyjny Województwa Łódzkiego 2014 – 2020 

Wnioski będą przyjmowane  do wyczerpania limitu środków przeznaczonych na ten 

cel. 

Projekt skierowany jest dla osób bezrobotnych powyżej 30 roku życia, które należą 

do jednej z poniżej wymienionych kategorii: 

• osoby o niskich kwalifikacjach (z wykształceniem podstawowym, gimnazjalnym, 

zasadniczym zawodowym, średnim zawodowym i ogólnym), 

• osoby długotrwale bezrobotne (pozostające bezrobotne nieprzerwanie przez okres 

ponad 12 miesięcy, dotyczy również okresu przed rejestracją w PUP), 

• osoby powyżej 50 roku życia, 



• osoby niepełnosprawne, 

• kobiety. 

 5) W dniu 10.01.2022r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował, że 

Minister właściwy ds. pracy ustalił  priorytety wydatkowania środków Krajowego 

Funduszu Szkoleniowego na 2022 rok. 

Priorytety wydatkowania środków KFS ustalone przez Ministra właściwego do spraw 

pracy  

w porozumieniu z Radą Rynku Pracy. 

1. wsparcie kształcenia ustawicznego osób zatrudnionych w firmach, które na skutek 

pandemii 

COVID-19, musiały podjąć działania w celu dostosowania się do zmienionej sytuacji 

rynkowej 

2.  wsparcie kształcenia ustawicznego osób powracających na rynek pracy po 

przerwie związanej ze sprawowaniem opieki nad dzieckiem 

3. wsparcie kształcenia ustawicznego w zidentyfikowanych w danym powiecie lub 

województwie zawodach deficytowych 

4. wsparcie kształcenia ustawicznego osób pracujących będących członkami rodzin 

wielodzietnych 

5. wsparcie kształcenia ustawicznego pracowników Centrów Integracji Społecznej, 

Klubów Integracji Społecznej,  Warsztatów Terapii Zajęciowej, Zakładów Aktywności 

Zawodowej,  członków lub pracowników spółdzielni socjalnych oraz pracowników 

zatrudnionych w podmiotach posiadających  status  przedsiębiorstwa  społecznego  

wskazanych  na  liście/rejestrze przedsiębiorstw społecznych prowadzonym przez 

MRiPS. 

6. wsparcie kształcenia ustawicznego w związku z zastosowaniem w firmach nowych 

technologii  

i narzędzi pracy, w tym także technologii i narzędzi cyfrowych oraz podnoszenie 

kompetencji cyfrowych 

7. wsparcie kształcenia ustawicznego osób pracujących w branży motoryzacyjnej 

Priorytety wydatkowania środków rezerwy KFS wynikające z decyzji Rady Rynku 

Pracy. 

1. wsparcie kształcenia ustawicznego osób po 45 roku życia 

2. wsparcie kształcenia ustawicznego osób z orzeczonym stopniem 

niepełnosprawności 



3. wsparcie kształcenia ustawicznego skierowane do pracodawców zatrudniających 

cudzoziemców 

6) W dniu 10.01.2022r. Powiatowy Urząd Pracy w Zduńskiej Woli poinformował o 

możliwości składania wniosków ze środków Funduszu Pracy - algorytm na: 

- zorganizowanie robót publicznych i stażu, 

- organizację prac interwencyjnych, 

- przyznanie bonu na zasiedlenie, 

- szkolenia dla osób bezrobotnych, 

Wnioski można składać w wersji elektronicznej poprzez platformę praca.gov.pl lub e-

PUAP (opatrzone podpisem kwalifikowanym lub profilem zaufanym), w wersji 

papierowej wysłanej pocztą lub poprzez skrzynkę umieszczoną w urzędzie. 

Ponadto na bieżąco  w sposób ciągły prowadzi się inne czynności wynikające z 

zadań statutowych urzędu. 

Ponadto: 

6 stycznia 2022 r. 

VII Zduńskowolski Orszak Trzech Króli pod patronatem honorowym Starosty 

Zduńskowolskiego. Część artystyczna odbyła się na terenie Powiatowego 

Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego w Zduńskiej Woli. 

8 i 9 stycznia 2022 r.  

Wspomnienie św. o. Maksymiliana Marię Kolbego – patrona miasta Zduńska Wola, w 

128. rocznicę urodzin. Uroczysta msza święta w Bazylice Mniejszej pw. WNMP w 

Zduńskiej Woli. 

18 stycznia 2022 r.  

Powiat Zduńskowolski dofinansował kwotą 68.688,00 zł działalność Warsztatu 

Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Tkalnia” w Zduńskiej Woli. Dzięki dotacji, 27 

uczestników WTZ Zduńska Wola uzyska wsparcie w utrzymaniu samodzielności i 

niezależności na poziomie życia społecznego oraz zawodowego. 

21 stycznia 2022 r. 

W 77. rocznicę wyzwolenia Zduńskiej Woli spod okupacji hitlerowskich Niemiec, 

władze Powiatu Zduńskowolskiego, Miasta Zduńska Wola i dyrekcja Muzeum Historii 

Miasta Zduńska Wola złożyły kwiaty oraz oddały hołd Poległym w walce o 

wyzwolenie Ojczyzny. 

22 stycznia 2022 r. 



159 lat temu, 22 stycznia 1863 r., Manifestem Tymczasowego Rządu Narodowego 

rozpoczęło się Powstanie Styczniowe, największy w XIX w. polski zryw narodowy. 

Pochłonęło ono kilkadziesiąt tysięcy ofiar i w ogromnym stopniu wpłynęło na dążenia 

niepodległościowe następnych pokoleń. Powiat Zduńskowolski złożył hołd bohaterom 

Powstania Styczniowego przy tablicy ks. pastora Edwarda Boernera. 

22 stycznia 2022 r.  

Z inicjatywy Towarzystwa Przyjaciół Zduńskiej Woli, 22 stycznia 2022 r. w 

zduńskowolskim Inkubatorze Inicjatyw Społecznych miało miejsce spotkanie 

inaugurujące prace Komitetu Organizacyjnego przypadających na przyszły rok 

obchodów 160. rocznicy Powstania Styczniowego. 

Komitet w składzie:  

Jarosław Stulczewski – przewodniczący (prezes Towarzystwa Przyjaciół Zduńskiej 

Woli),  

Paweł Perdek – zastępca przewodniczącego (dyrektor Miejskiego Domu Kultury w 

Zduńskiej Woli),  

Anna Stoczkowska-Smęda – sekretarz (kierownik Referatu Promocji, Kultury i Sportu 

Starostwa Powiatowego w Zduńskiej Woli) będzie koordynatorem i łącznikiem wielu 

inicjatyw oraz akcji zaplanowanych przez różne instytucje  i organizacje w ramach 

160. rocznicy Powstania Styczniowego. 

W dniach 3 stycznia 2022 r. – 25 stycznia 2022 r. poinformowano opinię publiczną o: 

1. ofercie noclegowej Szkolnego Schroniska Młodzieżowego „CZEKAY”, 

wchodzącego w skład Powiatowego Centrum Kultury, Sportu i Rekreacji w Zduńskiej 

Woli; 

2. ofercie półkolonii zimowych organizowanych przez Powiatowy Młodzieżowy Dom 

Kultury „Na pięterku”, wchodzącego w skład Powiatowego Centrum Kultury, Sportu i 

Rekreacji                                                            w Zduńskiej Woli; 

3. funkcjonowaniu na terenie Powiatu Zduńskowolskiego punktów nieodpłatnej 

pomocy prawnej oraz bezpłatnego poradnictwa obywatelskiego, jak również urzędu 

rzecznika praw konsumentów; 

4. realizowanym przez Dom Dziecka im. M. M. Kolbego w Wojsławicach projekcie 

„Zrób sobie przerwę na pomaganie”, którego celem jest pomoc w usamodzielnieniu 

wychowanków; 

5. możliwości składania w Powiatowym Urzędzie Pracy w Zduńskiej Woli wniosków  

na zorganizowanie stażu, prac interwencyjnych – RPO; na zorganizowanie stażu, 



prac interwencyjnych, przyznanie bonów na zasiedlenie – PO WER; na 

zorganizowanie robót publicznych, prac interwencyjnych, stażu, szkolenia dla osób 

bezrobotnych, przyznanie bonu   na zasiedlenie – ALGORYTM; aktualnych ofertach 

pracy; 

6. dodatku osłonowym – sposobie i miejscu składania wniosków; 

7. uzyskaniu przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zduńskiej Woli 

dofinansowania projektu o nazwie „Rodzinka jest dobra na wszystko” w ramach 

Konkursu nr RPLD.09.02.01-10-001/21 organizowanego przez Wojewódzki Urząd 

Pracy w Łodzi w ramach Osi Priorytetowej IX „Włączenie społeczne”, Działanie IX.2 

„Usługi na rzecz osób zagrożonych ubóstwem lub wykluczeniem społecznym”, 

Poddziałanie IX.2.1 „Usługi społeczne i zdrowotne”; 

8. możliwości przekazania 1% podatku dochodowego dla organizacji pożytku 

publicznego (OPP) z terenu Powiatu Zduńskowolskiego;  

9. ponownym szkoleniu żołnierzy 15. Sieradzkiej Brygady Wsparcia Dowodzenia na 

terenie prowadzonego przez Powiat Zduńskowolski Zespołu Szkół im. Kazimierza 

Kałużewskiego i Juliusza Sylli w Zduńskiej Woli Karsznicach; 

10. przyjęciu budżetu Powiatu Zduńskowolskiego na rok 2022. Budżet Powiatu 

Zduńskowolskiego na 2022 rok zakłada wydatki i rozchody na poziomie 109 mln 517 

tys. 144 zł, dochody w kwocie 105 mln 553 tys. 995 zł, przychód na sumę 3 mln 963 

tys. 149 zł. Główne kierunki wydatków stanowią przede wszystkim oświata i 

wychowanie. Przeznaczamy na to prawie połowę budżetu. Pozostałe dziedziny 

również wymagają znacznych nakładów finansowych – na drugim miejscu jest 

transport i łączność. Istotną częścią wydatków jest też pomoc społeczna. Pamiętamy 

także o bezpieczeństwie publicznym i ochronie zdrowia. Inne ważne wydatki wiążą 

się z funkcjonowaniem administracji, wsparciem kultury i ochrony dziedzictwa 

narodowego oraz wychowania fizycznego. Nowy budżet zakłada szereg inwestycji, 

jednak ich realizacja uzależniona jest w znacznej mierze od pozyskania środków 

zewnętrznych na poszczególne zadania; 

11. naborze wniosków do programu „Rzeźba w przestrzeni publicznej dla 

Niepodległej 2022”, kontynuowanego przez Centrum Rzeźby Polskiej w Orońsku, 

pod patronatem Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego;  

12. naborze wniosków do pierwszego otwartego konkursu ofert pt. „Kulturalnie 

regionalnie” na realizację zadań publicznych Województwa Łódzkiego z zakresu 

kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego w 2022 roku. O 



dotacje mogą starać się organizacje pozarządowe, które działają na terenie 

Województwa Łódzkiego; 

13. możliwości ubiegania się (przez osoby w wieku 18-29 lat, zamieszkujące Powiat 

Zduńskowolski) o wsparcie szkoleniowe i finansowe na założenie własnej firmy w 

ramach projektu dotacyjnego „BiznesUP! Young – subregion sieradzki”, 

realizowanego przez Fundację Łódź Art Center, a finansowanego ze środków UE; 

14. rekrutacji samorządowców do Pracowni Samorządowej – programu Fundacji im. 

Stefana Batorego dla samorządowców otwartych na dialog z mieszkańcami i na 

szukanie rozwiązań usprawniających funkcjonowanie samorządu; 

15. upływającym terminie dla Kół Gospodyń Wiejskich na rozliczenie wydanych 

środków, które otrzymały od ARiMR na prowadzenie działalności statutowej; 

16. funkcjonowaniu Telefonu Zaufania dla Dzieci i Młodzieży – 116 111; 

17. zmianach w prawie o transporcie drogowym (tablice rejestracyjne); 

18. ostrzeżeniach meteorologicznych. 

 

Radny Zbigniew Piotrowski zapytał ile osób zostało zaszczepionych.  

Punkt 11 

Interpelacje i zapytania Radnych. 

 

Radny Paweł Mataśka zapytał dlaczego w Zduńskiej Woli nie można szczepić dzieci 

od 5 do 11 roku życia.  

Zbigniew Polek Kierownik Referatu Zarządzania Kryzysowego poinformował, że 

punkt do szczepienia dzieci musi być wyposażony w opiekę lekarską. Do tej pory 

żaden z punktów nie zgłosił takiego akcesu do NFZ.  

 

Radny Krzysztof Nowak nawiązał do interpelacji dotyczącej naprawy ubytków w 

drodze  Szadek – Przatów do Rzepiszewa oraz Piaski – Wilamów. Częściowe 

naprawy zostały wykonane. Wnosił również na naprawę poboczy od miejscowości 

Piaski do Wilamowa. Uzyskał odpowiedź, że będzie to wykonane w okresie jesienno-

zimowym. Zapytał czy te naprawy nastąpią.  



Wicestarosta Wojciech Rychlik poprosił o podanie zapytania na piśmie.  

Piotr Pacelt Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że otrzymał liczne 

zgłoszenia. Kontaktował się z pracownikiem gminy Zduńska Wola, gdyż dotyczy to 

odcinka gminnego. Są to uszkodzenia mechaniczne. Otrzymał informację, że te 

latarnie zostały zamówione i jak tylko warunki pogodowe pozwolą zostanie to 

naprawione.  

 

Punkt 12 

Wnioski i oświadczenia Radnych. 

 

Radny Krzysztof Nowak poinformował, że do radnych powiatu zduńskowolskiego 

zostało skierowane pismo  pracowników Powiatowego Urzędu Pracy.  Chodzi o 

wynagrodzenia. Oczekują podwyżek. Powołują się na wypowiedź pana wicestarosty, 

który poinformował, że pani starosta idąc naprzeciw inflacji dokonała podwyżek 

wynagrodzeń pracownikom Starostwa Powiatowego. zapytał jakie są możliwości 

dokonania korekt tych wynagrodzeń. Dochodzą głosy, że sytuacja jest napięta 

finansowo i trudna. Podobna sytuacja jest także z dietami radnych u nas jest 900,00 

zł a w sąsiednich powiatach powyżej 2000,00 zł. Na ile są możliwe korekty w 

wynagrodzeniach. Jeżeli wpłynie wniosek na obniżenie diet by pomóc to on go 

poprze. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik stwierdził, że Powiatowy Urząd Pracy jest jednostką 

wyspecjalizowaną. Na przestrzeni ostatnich pięciu lat rozmiar działalności urzędu 

pracy z uwagi na zmniejszenie się bezrobocia powinien ulec zmianie. Jest to 

pochodna funduszu pracy. Fundusz pracy stanowi powinien wymiernik wielkości 

środków, które są utrzymane na urząd pracy. W latach kiedy bezrobocie na terenie 

powiatu zduńskowolskiego sięgało nawet 17 % to naliczenie funduszu pracy i 

prowadzenie urzędu pracy było znaczące. Ta kwota przy funkcjonowaniu urzędu 

pracy w granicach 1.200.000,00 zł wynosiła około 800.000,00 zł na utrzymanie 

urzędu pracy. Zmniejszenie się bezrobocia spowodowało, że odpis funduszu na 

walkę z bezrobociem uległ drastycznemu obniżeniu. W roku 2021 wyniósł 

268.000,00 zł przy budżecie urzędu przeszło dwa miliony złotych. Kwotę 



1.700.000,00 zł powiat musiał do funkcjonowania urzędu pracy znaleźć i przekazać 

kosztem innych urzędów bezpośrednio z dochodów samorządu powiatu. jest to duża 

kwota a mimo to pracownicy urzędu pracy mają poczucie niezadowolenia.  Wielkość 

odpisu jest regulowana wielkością bezrobocia. Służby wymagają restrukturyzacji. 21 

stycznia odbyło spotkanie z związkami zawodowymi i dyrekcją. W tym roku jest 

znaczny uszczerbek z podatku PIT na którym samorząd powiatowy traci 3,5 miliona 

złotych. Jest to olbrzymia kwota środków. Wszyscy pracownicy mają zapewnione 

pensje wynikające z przepisów prawa. Nie da się tych wynagrodzeń zbytnio podnieść 

gdyż musiałby zostać ograniczone inne zadania choćby inwestycyjne. Na spotkaniu 

przedstawił informację, że wynagrodzenia w urzędzie pracy będą rosły jeżeli uda się 

ograniczyć zatrudnienie. W roku 2022 cztery osoby nabędą prawo do emerytury i 

uzyskają świadczenie. Co pozwoliłby na stopniowe podnoszenie wynagrodzeń.  

 

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że jeżeli przez lata zmniejszało się bezrobocie 

a nie zmniejszało się kadry urzędniczej to teraz są tego konsekwencje. Podobna 

sytuacja jest w oświacie. Nie ma perspektywy, nie ma strategii jak to będzie 

funkcjonowało do wskaźnika demograficznego a w tym przypadku wskaźnika 

bezrobocia. Dzięki rządowi PUP przez Wojewódzki Urząd Pracy stały się 

dysponentem środków wspomagających walkę z sytuacją epidemiczną, kryzysem 

jaki powstał w momencie kiedy były lockdowny.   Rząd widzi problem nie widzi go 

organizator Powiatowych Urzędów Pracy czyli starostwa i powiaty.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że dwa lata temu Rząd przeprowadził 

analizę przejęcia powiatowych urzędów pracy i stworzenia krajowego rzędu pracy. 

Po analizie skutków finansowych gdzie się okazało, że prawie 80 % dokładają 

samorządy Rząd wycofał się z tych zmian. Więc to najlepiej świadczy jaką strategie 

przejął Rząd czyli przerzucenia kosztów na samorządy. Odnośnie oświaty to Minister 

Edukacji cały czas „majstruje” przy subwencji, przenosząc koszty na samorządy.  

Radna Joanna Pawłowska Rząd nie daje, Rząd rozdziela. Poza tym Rząd ma 

obowiązek zwalczać bezrobocie przy pomocy powiatowych urzędów pracy a przede 

wszystkim mądra polityka finansowa. Jeżeli pan radny uważa, że jedynym remedium 

na brak dofinansowania oświaty i urzędów pracy jest  wywalanie ludzi na bruk to ma 



pan rację, to za chwilę zwiększy się bezrobocie i zwiększy się dotacja dla 

pracowników powiatowych urzędów pracy.  

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że nauczycieli jest brak co widać choćby 

obserwując samorządy ościenne jak i niedługo będzie brak lekarzy. Zaproponował 

zmienić narrację. Skoro jest to jednostka samorządu to jeżeli jest problem można ją 

zmieniać,  przekształcać, unowocześniać, cyfryzować by koszty administracyjne były 

jak najmniejsze.   Był już w Zduńskiej Woli przykład zamykania szkół. Spadek 

uczniów jest obserwowany już od dwudziestu lat. Również pan jako starosta widząc 

takie zagrożenie nie podejmował żadnych kroków a dziś mówi, że koszty dla powiatu 

na oświatę są wysokie a subwencja nie pokrywa całości. Bo nigdy miała nie 

pokrywać. To od Zarządu powinny wypływać wnioski i tak zarządzać by przewidywać 

te sytuacje. Pan jest przykładem, tyle lat zarządza Pan w powiecie i powinien tą 

strategię wdrażać. Z poprzednich kadencji nie wyciągnęli państwo wniosków.  

Radna Jadwiga Ziółkowska stwierdziła, że nauczycieli będzie brakować, bo mają 

małe wynagrodzenia. W taki razie jako członek zarządu będzie domagać się pokrycia 

wydatków szkół w 100 %. Nie wyobraża sobie by robić klasy 50 -osobowe by 

zaoszczędzić. W oświacie tak się dzieje bo nie ma przyrostu naturalnego, jak nie ma 

dzieci to nie ma kogo uczyć a szkoły zostają. Szkoły trzeba utrzymać a od stycznia 

utrzymanie szkoły jest dużo droższe gaz, woda, centralne ogrzewanie czy środki 

czystości.   

Radny Dawid Mazurkiewicz stwierdził, że również uważa by nauczyciele mieli 

odpowiednie wynagrodzenie, odpowiednie warunki pracy. 

Radna Ewa Mielczarek – Sójka odniosła się do wypowiedzi radnej Ziółkowskiej, że 

tak dba o nauczycieli ale kiedy walczyli o dodatki za warunki pracy to była jedna z 

tych osób, które twierdziły, że im się nie należą, że zapoznała się pani z 

rozporządzeniami, przepisami prawa i stwierdziła, że nic złego się nie dzieje, że 

wszystko jest tak jak powinno być. Kiedy po roku czasu wstrzymania ludziom 

pieniędzy okazało się, że nie mieliście państwo racji nie było nikogo, kto by 

powiedział tym ludziom przepraszam. Będzie pomagać każdemu nauczycielowi, 

który się do niej zwróci.  



Radna Joanna Pawłowska odniosła się do wypowiedzi radnego Dawida 

Mazurkiewicza, że cieszy się że uważa, że nauczycieli powinni więcej zarabiać ale 

jednocześnie irytuje ją, że okrawana subwencja ma na to wszystko wystarczyć. Nie 

da się podnieść wynagrodzeń nauczycielom z okrawanej subwencji. Na razie daje się 

jakoś te szkoły utrzymać ale rokowania są niepokojące.  

Radny Zbigniew Piotrowski poinformował, że również był za przyznaniem dodatków 

dla nauczycieli dla szkoły specjalnej. Jednocześnie podkreślił, że ci co tworzyli 

ustawę samorządową, podkreślali jedno, żadna subwencja nie ma obowiązku 

całkowicie pokryć zobowiązania względem danej grupy czy zadania. Samorząd 

dostaje określone pieniądze . Na tym polega samorządność.  

Radny Tomasz Ziółkowski stwierdził, że  obecnie jesteśmy w momencie, kiedy 

walczymy z niżem demograficznym. Zapytał radnego Mazurkiewicza czy to co radny 

powiedział, to jest zachęta do zmniejszania liczby szkół w powiecie zduńskowolskim.  

Radny Dawid Mazurkiewicz zaproponował by wszystkie działania opierały się na 

wyliczeniach, analizach i strategii. Nie można planować nie patrząc co się działo w 

poprzednich latach jak i co będzie się działo w latach następnych. Zarząd takich 

dokumentów nie przedstawia. Nie wie jaka jest wizja pana starosty. Co zamierza w 

kolejnych latach. Dochodziły do niego różne słuchy, że np. miały zostać zlikwidowane 

Wojsławice. Nie udało się. Decyzja została wstrzymana. Co do bazy jest dużo 

możliwości. Warto planować.  

Radna Katarzyna Chwiałkowska stwierdzała, że nie rozumie, czy pan Dawid 

Mazurkiewicz chciałby mieć liczne klasy czy mało liczne. Jeżeli będziemy iść w 

stronę mało licznych klas to będziemy na to potrzebować dużo pieniędzy a tych 

pieniędzy za dużo nie jest, również z subwencji, która nie wystarcza w różnych 

samorządach na pokrycie wypłat nauczycieli. Zapewniła, że samorządy i dyrektorzy 

szkół planują. Jednak przez ostatnich kilka lat nie można planować na zbyt długi 

okres czasu gdyż wszyscy jesteśmy zaskakiwani zmianą prawa w sposób 

zaprzeczający wszelkim prośbą  o plany długoterminowe. Proszę przypomnieć sobie 

co z dziećmi 6-letnimi, które miały iść do szkoły, w jaki sposób została wprowadzana 

reforma oświaty. Brak stabilizacji w przypadku subwencji. Obywatele pozbawieni są 

możliwości planowania długoterminowego począwszy od budżetu domowego 



skończywszy na budżecie samorządowym. Planować można jeżeli sytuacja jest 

stabilna.  

Radny Tomasz Ziółkowski poinformował, że Zarząd Powiatu nie chciał likwidować 

szkoły w Wojsławicach chciał ją przekształcić na szkołę rolniczą a to jest zasadnicza 

różnica.   

Wicestarosta Wojciech Rychlik w miesiącu październiku rada powiatu przyjmowała 

informację o stanie realizacji zadań oświatowych powiatu zduńskowolskiego za rok 

szkolny  2020/2021. W tej informacji szczegółowo zostało podane jak wygląda 

struktura demograficzna, jak jest prowadzona oświata przez powiat zduńskowolski, 

jakie są trendy, ile szkół, jakie nabory, ile klas. Ma wrażenie, że nikt tej informacji nie 

czyta albo nie chce przypomnieć sobie że były przedmiotem obrad. Więc po co 

przekazujemy te informacje. Jedno jest pewne subwencja oświatowa bardzo odbiega 

od kosztów. Te koszty są przerzucane na samorządy. Odnośnie Wojsławic był 

pomysł przekazania szkoły do Ministerstwa Rolnictwa, który nie przejął tego zasobu. 

Zarząd planuje. Nie można jednak zaproponować nauki na dwie zmiany. I tak już w 

tym momencie klasy są dość duże. Subwencja jest „majstrowana”. Niestety nie 

zrealizowano reformy względem powiatów co do zabezpieczenia w środki. 

Samorządy radzą sobie jak mogą. W powiatach ościennych polikwidowano szkoły. 

Powiat zduńskowolski oprócz szkół ma jeszcze Dom Dziecka. Przez najbliższe dwa 

lata przyjdzie do szkół więcej młodzieży i trzeba będzie otworzyć więcej klas. na rok 

szkolny 2022/2023 będzie to 950 a w roku szkolnym 2023/2024 1009 osób. Obecnie 

były 732 osoby.  Utworzone zostały 23 oddziały klas pierwszych bez szkół 

prowadzonych w systemie specjalnym i szkół podległych ministrowi kultury. Działa na 

naszym także szeroka sieć szkół niepublicznych. Szkoły z terenu powiatu uległy 

termomodernizacji, poza I liceum gdzie czynione są starania zmodernizowania 

dachu. Czynione są działania w kierunku wyposażenia szkół.  

 

Punkt 13 

Sprawy różne. 

 

Radna Ewa Mielczarek-Sójka odczytała pismo mieszkańców Prusinowic i Borek 



Prusinowskich stanowiące protest przeciwko nieuwzględnieniu drogi Choszczewo-

Prusinowice – Borki Prusinowskie do granic powiatu w budżecie powiatu na rok 

2022. Na sesji budżetowej zadała panu staroście kilka pytań i oczekiwała 

odpowiedzi. Uzyskała informację, że zostanie ona udzielona na piśmie. Do tej pory 

nie otrzymała odpowiedzi. Uważa, że powinna taką odpowiedź uzyskać gdyż 

zapytania złożyła przed zamknięciem dyskusji. Pytania zadała po to by uzyskaną 

odpowiedź przekazać mieszkańcom. Pani radna przekazała również, że ma 

pretensje do Pana starosty, gdyż zorganizował spotkanie mieszkańców na terenie 

Lichawy zapraszając tylko dwóch radnych a chce przypomnieć, że z terenu gminy 

Szadek jest czworo. Jest to nie w porządku. Dlaczego nie dojechał Pan do Borek 

Prusinowskich i nie wytłumaczył dlaczego droga nie będzie remontowana przy użyciu 

wniosku z tzw. dróg po PGR-owskich. Bo jeżeli nie teraz to już na pewno nie w tej 

kadencji.  

Ponoć składał pan przyrzeczenia, że projekt na tą drogę zostanie zgłoszony do 

budżetu w trakcie roku budżetowego. Poprosiła o potwierdzenie tego zapewnienia 

publicznie. Nie wie czy to wystarczy mieszkańcom tej drogi, bo oni chcą jej remontu a 

nie projektu.  Niepokojące jest ,że pani starosta składa deklarację do budżetu a 

później ta deklaracja nie zostaje wprowadzona w życie. Dlaczego. czy słowo starosty 

nic nie znaczy. Jeżeli się coś wydarzyło to powinien to pan mieszkańcom przekazać. 

Drugi problem, który chciała poruszyć to problemy pracowników Powiatowego 

Urzędu Pracy. Kiedy przeczytała, że pracownik z 36 stażem zarabia 2300 zł 

miesięcznie – to jest po prostu kpina a pracownik z 6 letnim stażem 2160 zł. To coś 

tu jest nie tak . pan starosta mówi ,że będzie możliwość zwiększenia wynagrodzeń, 

kiedy 4 osoby odejdą na emeryturę. Pracownicy piszą, „że w latach 2019-2021 

odeszło siedem osób”. Gdzie są te pieniądze z ich wynagrodzeń.  Z zadowoleniem 

rada przyjęła informację, że odeszły dwie osoby ze stanowisk kierowniczych uznając, 

że na tak mały urząd pracy trzech dyrektorów to za dużo. Gdzie się podziały 

pieniądze, które zostały przeznaczone na ich wynagrodzenia. Związek „Solidarność” 

napisał ,że to było 300.000,00 w skali roku. Obawiają się, że zwiększenie 

wynagrodzenia nastąpi na skutek zwolnień. Jak maja pracować ludzie, którzy 

przychodząc następnego dnia nie dostana wypowiedzenia. Jaka atmosfera panuje w 

tym urzędzie - napisali w swoim piśmie. Mają pretensję, że składają pismo do 

starostwa i nie otrzymują na nie odpowiedzi. Zapytała dlaczego starosta lekceważy 



tych ludzi, bezwzględnie jak ta odpowiedź by była powinna być. Po to ludzie składają 

pisma by otrzymać na nie odpowiedź. Radna nawiązała do wystąpienia 

pokontrolnego RIO, gdzie kontrolerzy napisali, że pan wicestarosta w kadencji 2014-

2018 miał przyznane z tytułu zwiększonych obowiązków w związku z działaniem na 

rzecz ograniczenia bezrobocia tj. pozyskiwania środków na utworzenie nowych 

miejsc pracy i promocji na rzecz współdziałania z przedsiębiorcami dodatek 

specjalny, który stał się stałym składnikiem wynagrodzenia. W latach 2018 – 2023 

obecny wicestarosta również ma przyznany ten dodatek.  Zapytała co robią 

pracownicy powiatowego urzędu pracy skoro wicestarosta musi podejmować 

działania związane z likwidacją bezrobocia. Przecież to jest zdanie powiatowego 

urzędu pracy. Jak to się ma do braku pieniędzy na wynagrodzenia a są pieniądze na 

dodatki specjalne, które zdaniem kontrolujących są dodatkami jednorazowymi albo 

krótkoterminowymi. W naszym powicie stały się stałym składnikiem wynagrodzenia. 

Co powiedzą na ten temat pracownicy gdy dowiedzą się o tym fakcie. Ludzie mają 

prawo być rozgoryczeni i obawiać się o swój byt. Radna zaproponowała 

przeprowadzenie mediacji. 

Wicestarosta Wojciech Rychlik pani radna podnosiła kwestie nieudzielania jej 

odpowiedzi, o ile pamięta wola Wysokiej rady było zamknięcie dyskusji. Wówczas 

pan przewodniczący zdecydował, że już nie może udzielić odpowiedzi. O ile pamięta 

ze statutu powiatu radni wnioski i interpelacje składają na piśmie.  Takiego wniosku 

pani radna nie przesłała. Nie w jego gestii leży ocenianie czy zamknięcie dyskusji i 

odpowiadanie na pytania czy nieodpowiadanie było właściwe. Taka była wola 

wyrażona przez większość rady powiatu. Kwestia Prusinowic. Wysoka Rada 

większością głosów podjęła decyzję o przyjęciu budżetu i zadań do realizacji na rok 

2022. Ta decyzja określa zadania jakie mają być przedmiotem inwestycji i mają być 

realizowane przy zabezpieczeniu wkładu własnego. Wszyscy maja prawo wnosić 

wnioski i postulaty i oczekiwać podejmowania działań. Decyzje są podejmowane 

większością głosów. Nie da się wszystkich wniosków wykonać jednocześnie. Potrzeb 

jest wiele i czasami są sprzeczne. Wicestarosta decyzji nie podejmuje zadań 

samodzielnie. Nie będzie odnosił się do tego czy pani starosta składała obietnice czy 

nie bo to było już omawiane. Poza tym za osoby trzecie się nie odpowiada. Co do 

kwestii wynagrodzeń. Zgodnie z prawem każdy pracownik ma zapewnione minimalne 

wynagrodzenie. Nie ma przypadku by ktoś otrzymywał mniejsze wynagrodzenia niż 



przewiduje to prawo. Na złożone pisma odpowiedzi udzielił na piśmie w dniu 14 

stycznia br. Odbyło się również w dniu 21 stycznia br. spotkanie z organizacją 

zakładową z udziałem dyrekcji jednostki. Wszystkie kwestie zostały omówione 

szczegółowo. Jedyna wada było to, że kiedy w powicie zduńskowolskim bezrobocie 

spadło z 17 do 7, zbyt późno podjęto decyzję co do rozmiarów działalności urzędu 

pracy. Pewnie było by łatwo ale zawsze zależało nam by nie zwalniać ludzi. Cztery 

osoby przechodzą na emerytury. W kwestii mojego wynagrodzenia, jest ono 

uregulowane zgodnie z prawem. Wynosi wysokość 2/3 uposażenia starosty. Obecnie 

nie pobieram żadnego dodatku specjalnego chociaż rozporządzanie daje wolna rękę 

nawet bez zwiększenia zadań. Istotnie w danym czasie były powierzone dodatkowe 

zadania i był dodatek, ta sama kontrola nie miała zastrzeżeń poza dokonaniem 

stosownego opisu.  

Radna Ewa Mielczarek- Sójka zgadza się, że po wniosku o zamknięcie dyskusji tej 

dyskusji się nie prowadzi ale ona zadała pytanie przed wnioskiem. I odpowiedź na 

zadane pytania powinna uzyskać odpowiedź.  

Piotr Warchlewski Przewodniczący Rady poprosił o przekazywanie wniosków i 

zapytań na piśmie.  

Radna Joanna Pawłowska przypomniała o informacji w kwestii covid.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że problem punktu wymazowego jest 

na znamy. Zostały podjęte kroki. czas pracy punktu wymazowego został wydłużony 

do 6 godzin od poniedziałku do niedzieli od godz. 13.00 do 19.00 w czwartek od 9.00 

do 15.00. Odnośnie pobierania wymazów w aptekach czekamy na udostepnienie 

takiej listy. Ten system nieco inaczej przebiega niż to jest przekazywane w mediach 

gdzie podaje się, że wszystkie apteki robią wymazy. Apteki mogą robić wymazy pod 

warunkiem, że zostaną zarejestrowane w NFZ. Wówczas otrzymują aplikację. 

Karetka wymazowa jest to karetka w systemie wojewódzkim, Wojewódzka Stacja 

Ratownictwa Medycznego realizuje te zadania.  Współpraca ze stacją jest bardzo 

dobra. Karetka będzie prawdopodobnie 3, 4 razy w tygodniu. Na terenie powiatu są 

szczepione osoby od 12  roku życia.  Brak punkt szczepień dla dzieci. Nie było 

oczekiwań w tym zakresie. Odnośnie szczepień sytuacja wygląda następująco: 

miasto Zduńska Wola – 54,3 %, gmina Szadek 53,8 %, gmina Zapolice 48,5 %, 



gmina Zduńska Wola 46,3 %. Informacja jest na stronie www.gov.pl. – link 

szczepienia dla gmin. Rośnie liczba zakażeń i wykonanych testów również. Szpital 

zduńskowolski ma decyzją wojewody zapewnić 64 łóżka, na dzień 27 stycznia ma 

zajętych 27 łóżek. Szpital jest w posiadaniu 3 respiratorów. Jeden jest zajęty. 

Zakażenia są również w placówkach zamkniętych, na szczęście są to pojedyncze 

przypadki. Jest również olbrzymia liczba osób na kwarantannie - 2169 osób. 

Radny Marcin Łabędzki odpowiadając na pytanie radnej Ewy Mielczarek-Sójka, 

stwierdził, że czasami zastanawia go sposób przedstawiania informacji i ich 

manipulacji. Na pytanie zawarte w piśmie odnośnie oszczędności na 300.000,00 zł 

przez Związek Zawodowy, Pan Starosta już na początku swojej wypowiedzi 

powiedział, że kiedy 7 lat temu kiedy  bezrobocie wynosiło 17 %, obecnie jest to 7 % 

dotacja z subwencji pracy wynosiła 800.000,00 zł dziś jest to kwota 260.000,00 zł. 

Jest to ponad 500.000,00 zł różnicy. Drugim elementem jaki podał to, że budżet 

wynosił 1.200.000,00 zł obecnie 2.000.000,00 zł. Różnica wynosi 800.000,00 zł. 

Różnica między przychodami i kosztami na dzień dzisiejszy to jest ponad 

1.200.000,00 zł. 300.000,00 różnicy to pokazuje, że jeszcze należało dołożyć 

900.000,00 zł. Pytanie Związków Zawodowych powinno być skierowane do pan 

dyrektora, gdyż to on co roku przedstawia budżet.  

Radna Joanna pawłowska podziękowała za informację, poprosiła również o 

przekazanie tych informacji mieszkańcom. Nie każdy ma internet. Pobieranie 

wymazów w aptece to nie jest taka prosta sprawa, przecież w tym samym miejscu 

nie można wydawać leków i jednocześnie dokonywać wymazów. Jest to bardziej 

chwyt propagandowy. 

Radna Ewa Mielczarek- Sójka zapytała pana Łabędzkiego o jakiej manipulacji mówi, 

czy jest to skierowane do niej, w piśmie jest napisane wprost „ W latach 2019-2021 

zwolnionych zostało siedem osób z czego dwie osoby ze stanowisk dyrektorskich z 

odpowiednimi pensjami, na kwotę około 300.000,00 zł. Pracownikom nie została 

przyznana jakakolwiek, nawet najmniejsza podwyżka, a etaty zostały upłynnione.”. 

 

Radny Marcin Łabędzki stwierdził, że mówił o osobie która jest autorem pisma.  

http://www.gov.pl/


Radny Stanisław Szuster nawiązał do pisma mieszkańców Prusinowic, na spotkaniu  

z zarządem zastało mu obiecane, że w I półroczu tego roku zostanie wykonana 

dokumentacja na tą drogę objętą programem terenów po PGR-owskich. Ma nadzieję, 

że zostanie przygotowany przetarg  na wykonanie dokumentacji.  

Radny Krzysztof Nowak poinformował, że mieszkańcy Choszczewa podtrzymują 

swoje stanowisko w sprawie złożenia wniosku na drogę Choszczewo- Prusinowice. 

Posiada informację, że Burmistrz Szadku pan Artur Ławniczak zadeklarował, że 

jeżeli wniosek w ramach nowego ładu na tereny PGR-owskie zostanie złożony to on 

zabezpieczy wkład własny.  

Punkt 14  

Zakończenie XLIII sesji VI kadencji Rady Powiatu Zduńskowolskiego. 

XLIII sesję zakończył przewodniczący Rady Piotr Warchlewski.  

 

                                                                      Przewodniczący 

                                                        Rada Powiatu Zduńskowolskiego 

                                                                     Piotr Warchlewski 

 

 

 

 


